
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   
te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z jednání 17. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  

 
Místo konání: Cheb, sekretariát AVZO 
Datum jednání: 2.6.2023 v 17:00 hodin 
  
Přítomní: JUDr. Krabička, p. Kožený, p. Remža, sl. Slezáková,  p. Véber 
Hosté: Bc. Krejčová 
Omluveni: p. Kropáček 
 
 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a seznámil přítomné 
s navrženým programem jednání: 
1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
2) organizační příprava 17. zasedání VV 
3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, ekonomika v 
AVZO) 
4) projednání zprávy o stavu likvidací  p.s. 
5) různé, projednání podmínek čerpání dotace z Ministerstva obrany 
6) závěr 

 

JUDr. Krabička zahájil jednání předsednictva. 

1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
- úkoly jsou průběžně plněny, není žádný úkol, který by nebyl plněn a splněn 
(připomínky ke stanovám, zrušení p.s. s likvidací, úkoly pro krajské koordinátory) – 
přeregistrace ve spolkovém rejstříku, názvy p.s. 
 

2) organizační příprava 17. zasedání VV 
a. předsednictvo navrhuje složení:  

i. Návrhová komise:  Miroslav Véber, Blanka Slezáková 
       ii. Pracovní předsednictvo:   JUDr. Vítězslav Krabička,  

Tomáš Kožený- povede zasedání VV 
ii. Zapisovatelka:   Ivana Krejčová 
iii. Ověřovatelé zápisu:   Jaromír Remža 

b. Navrhuje program 17. jednání VV: 
i. Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola 

usnášeníschopnosti, volba návrhové komise, pracovního 
předsednictva, zapisovatelky a ověřovatele zápisu 

ii. Projednání zprávy předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR 
od 16. zasedání VV AVZO TSČ ČR, včetně kontroly plnění úkolů 

iii. Projednání zprávy o stavu probíhajících likvidací u jednotlivých p.s. 
iv. Projednání hospodaření AVZO TSČ ČR z.s. - schválení účetní 

závěrky za rok 2022, schválení výroční zprávy 2022, odvody čl. 
příspěvků za rok 2023 a plnění rozpočtu 



v. Návrh na zrušení p.s. 
vi. Zpráva o činnosti předsedů RDM a RS  
vii. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 
viii. Různé, diskuze 
ix. Přijetí usnesení 17. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 
x. Závěr 

 
 

3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, ekonomika v 
AVZO) 

a. předsednictvo navrhuje VV 40% příspěvek z členských odvodů zaplacených 
do 15.5. pro krajské koordinátory 

b. zaplacené vyšší členské odvody se nebudou vracet 
c. inventura v puškařské dílně – bude provedena p. Slezákovou nebo předsedou 

AVZO 
d. stále probíhá soudní řízení ve věci podání pí. Jílkové  
e. plní se metodický pokyn pro datové schránky 
f. komunikace s Městským soudem v Praze je možné provádět prostřednictvím 

datových schránek ve věci zaslání účetních závěrek p.s. -  pomoc ze 
sekretariátu 

g. dotace MO – byla obdržena a je nutno ji řádně administrovat (p. Kožený, p. 
Véber) 

h. termín STO je posunut z organizačních důvodů (obsazenost prostoru) – na 
víkend 13-15.10.2023 v Mordové Rokli, předložena pozvánka s propozicemi 
na STO 

i. ke konci roku byla provedena inventura nemovitého i nemovitého majetku 
(Městec Králové, Ochoz u Brna bez pozemků, 2 garáže v Hanušovicích bez 
pozemku, ½ garáže v Děčíně) 

j. p. Remža žádá o odepsání z inventury 30ks šípů a 2ks toulců z důvodu jejich 
poškození a nemožnosti jejich dalšího používání z důvodu bezpečnosti – 
předsednictvo souhlasí 

k. Informace o dluhu p. Havelky za zbrojařskou dílnu a způsobu jejich splácení. 
Bude opětovně vyzván. 

l. Zakoupily se elektronické terče pro AVZO Horní Cerekev a Chrastavu, 
výpůjčka 

m. Žádost o zakoupení 2ks rychlopalných terčových zařízení pro zapůjčení pro 
AVZO Chrastava. – Předsednictvo navrhuje zatím nezakoupit 

n. Aktualizace www stránek – p. Slavík se od počátku dubna 2023 neozval.  
o. Jsou připraveny p. Koženým pravidla pro přístup na www stránky v písemné 

podobě, budou projednány na VV.  
p. Chybí krajský koordinátor v Olomouckém kraji. Informace o ukončení všech 

funkcí ze strany p. Havelky st.  
q. TS Print s.r.o. – předsednictvo navrhuje stanovit jako jednatelku pí. 

Kozumplíkovou a ukončit následně činnost této firmy 
r. Informace o stavu účtů a uložených finančních prostředků 
s. Informace o odvodech členských odvodů k 31.5.2023 
t. Informace o zpracování Výroční zprávy za rok 2022 a poděkování p. Remžovi 

za její zpracování. 
u. Projednání stavu vymáhání pohledávek. 
v. Informace o situaci p.s. Rohozec – trestní oznámení  
w. Kontrolní komise si po dohodě s paní Kozumplíkovou naplánuje kontrolu za 

rok 2022. 
x. p.s. Železniční ostrostřelci a p.s. Pňovany (Břeskač, Popovice apod.) 
y. Informace o prodloužení členství v ČRDM 
z. Zítra bude představen nový koordinátor Plzeňského kraje 
aa. Zlatý lev a Freecontest již nebude pořádat - poděkování 



bb. Informace o opakované žádosti p. Kalába k navrácení finančních prostředků 
ze zrušeného p.s.  

cc. Informace o dotazníku NSA, Fio bance v Chebu 
 

 
4) projednání zprávy o stavu likvidací  p.s. 

i. Informace o p.s. Moravská Třebová 
ii. Předsednictvo projednalo návrhy p. Michny na likvidaci p.s. Darkovičky, od p. 

Michny opakovaně podáno. Návrh již podal na minulém VV. 
iii. p.s. AVZO Popovice  
iv. p.s. AVZO Nymburk 
v. p.s. AVZO Tachov 
vi. ZO AVZO Škoda branně sportovní areál Adolfov, Telnice 
vii. Informace o stavu průběhu starších likvidací 
viii. Nově je nutno odvádět z prodaných nemovitostí daň z příjmů. 

 
5) různé, projednání podmínek čerpání dotace z Ministerstva obrany 

i. Na návrh příslušných krajských koordinátorů - Čestné uznání – p.s. Otice, p.s. 
Střelecký klub AVZO Cheb 

ii. Je nutné doplnit znění směrnice o udělování ocenění a titulů a směrnici o 
cestovních náhradách a opravené znění zveřejnit na www stránkách 

iii. MČR ze vzduchových zbraní bylo konáno v Chrastavě a Liberci  
iv. Opakované seznámení se seznamem zrušených směrnic a se zrušeným 

etickým kodexem funkcionářů AVZO. 
v. Návrh p. Michny na jednání VV v obci Štoky. Předsednictvo navrhuje další 

konání VV v hotelu Mědínek dne 4.11.2023. Příslušné jednání předsednictva 
bude tedy dne 3.11.2023. 

vi. Další jednání předsednictva bude provedeno elektronicky přes webové 
rozhraní. Termínu bude stanoven operativně.  

vii. Zpráva koordinátora p. Michny –vyjádření předsednictva 

A) Jednání AVZO v kempu v měsíci listopadu se předsednictvu jeví jako 
nevhodné vzhledem k venkovním teplotám.  

B) Přístupová hesla na WWW stránky. Pan Michna, ani nikdo jiný není 
oprávněn svoje přístupové údaje, předat jiné osobě. Každý člen AVZO má 
právo o svoje přístupové údaje požádat. Tato informace je p. Michnovi 
podávána opakovaně, např. viz zápis z minulého jednání předsednictva. 
Bylo zjištěno, že se přihlašuje mimo z Kutné Hory nejméně ve dnech 
27.2.2023, 26.1.2023, 11.6.2022, 4.6.2022, což není jeho kraj. 

C) Zrušení p.s. – není zřejmé o které p.s. – jedná se o zmatečné ujednání 
D) ETICKÝ KODEX FUNKCIONÁŘE AVZO TSČ ČR 8. 8. 2004 

– všechny směrnice a metodické pokyny byly v minulosti zrušeny 1 
jednání VV v roce 2014, celkem 106, ty potřebné byly vyhotoveny znovu a 
jsou zveřejněny na www stránkách. 

E) Cestovní náhrady – platí tak jak byly schváleny dle dodatku z roku 2022 
F) Střet zájmů – jak je uvedeno dál vadí p. Michnovi tzv. dvojí členství 

střelců, u jiných odborností mu to nevadí, ačkoliv již několik desetiletí se 
toto na jednáních předsednictva výboru projednává opakovaně. Podle 
LZPS, Obč. zák. a platných stanov AVZO nelze nikomu bránit v členství 
v zájmových organizacích. Zejména p. Michnou jmenovaní členové 
využívají svých znalostí a zkušeností z ČSS pro práci v AVZO. P. Michna 
dále ve své zprávě uvádí preambuli staré dohody s ČSS s AVZO, kdy tuto 
vypovědělo vedení AVZO při předsednictví p. Poura. Funkcionáři 
jmenovaní p. Michnou o střetu zájmů patří mezi hlavní iniciátory ke 
spolupráci mezi oběma organizacemi a umožňování startů členů obou z.s. 
na stejných soutěžích. ČSS umožňuje členům pouze AVZO i účasti na 



školeních trenérů. AVZO využívá rozhodčí proškolené ČSS ke své 
činnosti.  

G) Vyhotovení optických kalibrů a finanční zajištění ze strany AVZO z roku 
2018 – předsednictvo navrhuje od p. Michny poslat návrh rozpočtu na 
jejich výrobu a jakým způsobem budou distribuovány. Na dalším jednání 
předsednictva pak bude rozhodnuto. 

H) Rozpočet – nákup terčových zařízení a tabletů – jedná se zakoupení 
elektronických vyhodnocovacích zařízení pro střelbu, které jsou 
pravidelně využívány. Jak pro tréninkovou činnost, tak i pro závodní 
činnost v rámci AVZO, jako kompletů, Jedno bez druhého není funkční. 
Každý p.s. má právo požádat VV o nákup věcí potřebných pro svoji 
činnost, kdy v případě schválení projektu, by finanční prostředky byly 
použity z fondu likvidace. Tato informace je také opakovaně na jednáních 
předsednictva a výboru projednávána a vždy uvedena v příslušném 
zápisu. Předsednictvo konstatuje, že za MSK nebyl podán žádný návrh.  

I) Trenér sportovní střelby – předsednictvo opětovně upozorňuje p. Michnu, 
že na základě platných předpisů České republiky náš z.s. není oprávněn 
proškolovat trenéry kvalifikace B a A. Toto smí pouze 2 vybrané vysoké 
školy v rámci celé ČR. Nikdo jiný nemá aprobaci. Ani p. Michnou 
opakovaně uváděný ČSS, toto oprávnění nemá. Ve spolupráci s FTVS 
však ČSS má uzavřenu rámcovou smlouvu o spolupráci. AVZO nemá 
žádné oprávněné školitele trenérů a kategorii C. Nové licence trenérů 
nejsou udělovány, avšak stávající stále platí pro účely AVZO. 

J) Funkcionáři jako takové není uvedeno které. Pokud se jedná o rozhodčí, 
sám p. Michna ve spolupráci s RS pořádá školení. 

K) Přístupy na www. – p. Michna je z 10 osob oprávněných zveřejňovat 
jakékoliv příspěvky. P. Michna ve svém vyjádření také uvádí, že 
zveřejňuje velké množství článků na stránkách AVZO, tak není důvod, 
aby nemohl vkládat a editovat veškeré činnosti. 

L) Předsednictvo dále upozorňuje p. Michnu, že většina jeho příspěvků je 
stále opakovaná a opakovaně je mu odpovídáno, což dále již do 
budoucna nebude činit 

viii. Různé:   
Projednán návrh p. Nykodýma z KP AVZO Cheb o darování 1ks Slavie 631 
uloženou ve skladu sekretariátu jako sbírkový předmět. Ve skladu byl vybrán 1 
ks nefunkční Slavie 631 z AVZO Tábor. Po provedené prohlídce předsedkyní 
rady střelectví a I. místopředsedy bylo konstatováno, že tyto vzduchové 
zbraně zajištěné z AVZO Tábor jsou nefunkční a jejich oprava by byla 
neekonomická, že tyto zbraně jsou určeny k ekologické likvidaci.  

 
 
6. Závěr 
Závěr provedl předseda AVZO  s tím, že další jednání předsednictva bude probíhat 
prostřednictvím aplikace „JITSI“ a určitě den před konáním zasedání VV, které proběhne dne 
4.11.2023, pravděpodobně v Kutné Hoře. 

Zapsala: Ivana Krejčová  

 

         JUDr. Vítězslav Krabička 
          předseda 


